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Redactiewoord:
 
In het laatste uitgegeven clubblad nummer drie, eind
september stonden al weer wat verslagen van
gehouden wandelingen zoals de zomeravondwandelingen.
Ook meldden wij dat De Door De Weekse
Wandelingen weer van start waren gegaan.
 
In deze uitgave kondigden wij ook weer mooie
wandelevenementen aan voor de laatste maanden
van 2021, ook eind oktober de Algemene
Ledenvergadering met de jaarverslagen 2019 en
2020. Deze is op 26 oktober geweest. In dit blad diverse
verslagen over deze gezellige en feestelijke
bijeenkomst in zalencentrum ‘Het Bakkershuis’.
 
In november werden helaas de maatregelen weer
aangescherpt, mondkapjes dragen en 1,5 meter
afstand houden. Deze zaken leidden weer tot de
nodige afgelastingen van evenementen zoals de Sint
Nicolaaswandeling en de Door De Weekse
Wandelingen. Door dit alles is er weinig om terug te
kijken op gehouden evenementen en door ziekte van
de eindredacteur valt dit blad later (waarschijnlijk na
de kerstdagen) bij u op de deurmat.
 
In dit blad staat een aantal activiteiten vermeld voor
de komende tijd. Ook het wandelprogramma 2022
staat in dit blad. Hoe alles er in de komende
wintermaanden gaat uitzien is afwachten. Het is
afhankelijk van de ontwikkeling van het virus en de
maatregelen die tijdens de persconferenties rond 13
december weer aan de orde komen. En natuurlijk ook
aan het feit hoe wij met de maatregelen omgaan.
 
Zoals al geschreven ontvangt men later dan de
planning was dit blad:
 
Kijk regelmatig op de website of er wijzigingen zijn
in onze activiteiten en die van andere organisaties.
 
Vervolg 75-jarig bestaan WKDIO komt in het volgende
nummer.
 
Het eerste nummer van ons blad zal eind februari/
begin maart 2022 verschijnen. Copy graag inleveren
vóór 15 februari. Email: wkdio@redactie.nl
 
Normaal sluiten we dit redactiewoord af met prettige
feestdagen enzovoort. Die zijn al voorbij, wij hopen
dat iedereen fijne feestdagen en een goede
jaarwisseling heeft gehad.
 
Wij wensen al onze lezers voor 2022 alle goeds toe
en vooral blijf gezond.
 
De redactie.
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Van de bestuurstafel:
 
Op 26 oktober werd de algemene ledenvergadering
gehouden. Gezien de beperkende maatregelen
hielden we deze in het Bakkershuis in Haaksbergen.
Met een opkomst van 44 leden en 2 niet-leden was
de opkomst vergelijkbaar met de voorgaande jaren.
 
De Voorzitter opende de vergadering met de
opmerking dat er een volle agenda was met om 21
uur een kennismaking met de burgemeester van
Haaksbergen. De notulen, de jaarverslagen en de
samenstelling van de diverse commissies werden dan
ook snel doorlopen. De kascommissie stelde voor het
bestuur te dechargeren hetgeen door de
vergadering werd aangenomen. Kort werd er
gesproken over de komende activiteiten. Het bestuur
nam afscheid van Thea Stortelder en begroette Jenny
de Pijper, daarnaast werden de herbenoemingen uit
2020 van Dirk Haan en Johan Ordelmans ook formeel
door de vergadering bekrachtigd. De herverkiezing
van Hennie Klootwijk en Hugo de Pijper voor een
periode van 3 jaar werden ook door de vergadering
bekrachtigd.
 
Bij de commissie DDWW werd er afscheid genomen
van Ria Timmer en Marinus Kleinsman,   Henriëtte
Wegdam en Elly ter Beeke namen afscheid van de
Tombola en Thea Stortelder nam afscheid van het
bestuur. Zij werden allen bedankt door de voorzitter
en kregen een bloemetje met een geschenkbon.
 
Op 15 november kwamen wij als bestuur bij elkaar.
We keken terug op een geslaagde algemene
ledenvergadering, waarbij er natuurlijk altijd
verbeterpunten aanwezig zullen blijven. Gezien de
tijdsdruk was er weinig tijd om de afscheidnemende
bestuurs- en commissieleden een woordje te laten
zeggen en het nieuwe bestuurslid zich kort te laten
voorstellen. De huldiging van Benny ter Huurne lag
natuurlijk uiteindelijk ten grondslag aan het feit dat
we iets moesten organiseren in 2021 en daarvoor was
een ALV uitermate geschikt. De uitreiking moest in
2021 plaatsvinden en zou anders zijn komen te
vervallen.
 
Vervolgens hebben we het over het verloop van het
ledenaantal gehad, een dalende lijn die zich al een
aantal jaren voortzet. Hoe keren we? Wat kunnen we
wandelaars aanbieden, benaderen we specifieke
wandelaars, bv de lange afstandswandelaars of de
snellere wandelaar, bieden we trainingen, gaan we
thema wandelingen houden? Heeft u ideeën laat het
ons weten.
 
We spraken kort over de huisbezoeken van Sinterklaas
(er stonden er 17 op het programma) en onze Sint
Nicolaaswandelingen, beide zouden doorgang
vinden, inmiddels weten we dat ze beide zijn afgelast,
net als de Twentse midwinterhoornwandeling op 19
december. Vooralsnog gaan we er van uit dat onze

Kerstwandeling op 26 december wel door kan gaan,
met als nieuwe startplaats het Schuttershoes in
Haaksbergen.
 
Naast het vastleggen van de Wet Bestuur Toezicht
Rechtspersonen voor onze vereniging en het feit dat
we als bestuur bij de Kamer van Koophandel zijn
geregistreerd komt er nog een nieuwe registratie aan
en wel het UBO register, wat betekent UBO? UBO
betekent ultimate beneficial owner en is de
uiteindelijk belanghebbende van een organisatie.
 
De UBO is de uiteindelijke eigenaar van een
organisatie of heeft zeggenschap over een
organisatie. Bijvoorbeeld personen met meer dan
25% van de aandelen in een bv. Of meer dan 25%
direct of indirect eigendomsbelang in een vof of
maatschap. Moet u UBO's inschrijven, maar is er
niemand met meer dan 25% belang in uw
organisatie? Dan schrijft u alle hoger leidinggevenden
in als UBO's van de organisatie. Dit kan alleen als deze
personen ingeschreven staan in het Handelsregister
als statutair bestuurders. U hoeft geen documenten
waaruit het belang blijkt toe te voegen aan de
opgave.
 
De Rabo Clubsupport heeft onze vereniging een
bedrag van € 440,51 opgeleverd en de stichting
Kennedymars Haaksbergen ontvangt € 335,50. Mede
namens Jurgen de Wit (penningmeester stichting
Kennedymars Haaksbergen) danken wij jullie hartelijk
voor jullie ‘inzet’.
 

 
De sponsoractie bij Plus heeft € 123,00 opgeleverd.
 
Tot slot wensen wij iedereen fijne feestdagen toe en
een gezond 2022 met veel wandelplezier en dit dan
ook weer bij de georganiseerde tochten.
 
namens het bestuur
 
Hennie Klootwijk

Nieuwjaarsinstuif
De nieuwjaarsinstuif op 9 januari 2022 is ivm de
huidige maatregelen afgelast..
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Koninklijke onderscheiding voor Benny ter Huurne
Tijdens onze algemene leden vergadering op 26 oktober werd Benny ter Huurne benoemd tot Lid in de Orde
van Oranje-Nassau. Benny is al ruim 45 jaar als vrijwilliger actief binnen onze vereniging. Benny kreeg de
bijbehorende decoratie opgespeld door Rob Welten, de burgemeester van Haaksbergen.

Als gepassioneerd wandelaar werd Benny in 1976 lid van onze vereniging. hij raakte al snel betrokken bij de
organisatie van wandeltochten. Tegenwoordig is hij voorzitter van de Commissie Wandelevenementen en o.
a. verantwoordelijk voor de routes, de vergunningaanvragen bij de gemeente en de contacten met
terreineigenaren. Daarnaast zorgt hij voor het technisch onderhoud van clubhuis Het Gängelhuuske.
 
Vrijwilliger in hart en nieren
Benny woont in kerkdorp Buurse, waar hij ook al 45 jaar de techniek voor de Buurse Revue verzorgt. Daarnaast
is hij al 40 jaar voorzitter van dorpsblad Oons Dörpke en is hij als chauffeur en roostermaker actief voor de
Buurtbus. Kortom: een vrijwilliger in hart en nieren, die wij van harte feliciteren met zijn welverdiende
onderscheiding. 
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Opnieuw stilstand
 
Het is algemeen bekend denk ik, dat ik al vele jaren
namens de Beheerscommissie van het Gängelhuuske
de agenda van het 'gebruik' van ons verenigingsgebouw
nauwgezet bijhoud.
 
Dat was in 2020 en eigenlijk ook in 2021 nou niet
bepaald een klus, waar je een dagtaak aan hebt. Het
woord, dat begint met de 'C' gooide het gehele
programma in de war.
 
Echter zo rond 1 juli j.l. kwam er toch weer reuring. De
zomeravondwandelingen konden onder bepaalde
voorwaarden evenals in 2020 doorgaan. Ook de
vergaderingen van de verschillende commissies
pakten de draad weer op. De Midwinterhoorngroep
vergaderde zeer frequent om alles voor het grote
gebeuren van de Twentse Midwinterhoornwandeling
op 19 december 2021 goed op de rails te zetten. Zo
ook onze beheerscommissie op 2 juli om met name
ons Gängelhuuske weer gereed te maken voor de
ontvangst van leden en huurders. Ingaande 2
september j.l. startte de DDWW weer vanuit het
Gängelhuuske. Een mooi moment.
 
Ook de vaste huurders meldden zich om hun
activiteiten weer op te pakken. Ik kon weer aan de
slag met de agenda. Een ieder begon er weer zin in
te krijgen. Kortom het gaf de wandelaar weer moet.
Op 14 oktober kwam onze commissie alweer bijeen
over ons aandeel in de a.s. activiteiten
Sinterklaaswandelingen, de Midwinterhoornwandeling
en de Kerstwandeling. Ook over het in kerstsfeer
brengen van ons verenigingsgebouw (N.B. in
december 2020 is de kerstversiering node in de kast
gebleven) en de Nieuwjaarsinstuif op zondag 9
januari 2022 werden afspraken gemaakt.
Velen van onze leden zagen elkaar weer eens in
persoon op de Algemene Ledenvergadering eind
oktober. Het was een bijna reünieachtige
bijeenkomst. Begin november (vroeger dan in
voorgaande jaren) heb ik vol enthousiasme weer 2
agenda's 2022 aangeschaft. Ik kon gelijk aan de slag,
want inmiddels had ik de vergaderschema's voor
2022 al ontvangen van diverse commissies en ook al
van enkele vaste huurders.
 

En toen ging het ineens bergafwaarts. Een ieder kent
de strekking van de PERSCONFERENTIES die elkaar in
hoog tempo op volgden.

 
 
 
Conclusie: Opnieuw is ook voor onze
vereniging alles tot stilstand gekomen en dus dan ook
geen actie voor de Beheerscommissie van het
Gängelhuuske. Heel erg jammer maar ons aller
gezondheid gaat voor.
 
Ik wens namens de Beheerscommissie een ieder (in
eigen kring) toch goede feestdagen toe en hoop, dat
wij in 2022 betere tijden tegemoet gaan, waar GAAN
en STAAN weer als "gewoon" mag worden ervaren en
ik weer druk wordt met het agendabeheer.
 
Pieter Hiemstra

Wij wensen de lezers van dit blad

   heel fijne feestdagen

en bovenal

een gezond 2022.
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Door de Weekse Wandelingen
Afscheid Marinus
 
Op een zonnige vrijdag in oktober heeft de DDWW
afscheid genomen van een van de commissieleden,
te weten Marinus Kleinsman wiens gezondheid wel
wat te wensen overlaat. We deden dat middels een
fiets- en wandeltocht, gecombineerd met een
drankje en een hapje, want Marinus was en is een
gezelligheidsdier. Iemand die je niet bepaald een
plezier doet met een boekenbon of een bos bloemen.
(Marinus was lid/begeleider van de DDWW van april
2014 tot 2021, redactie)

 
 
 
 
 
 
 
 
Natuurlijk hoorde daar een toespraakje bij. De
spreekster refereerde aan Marinus’ mateloosheid: zijn
brede armgebaren bij het lopen, de vele ‘marsjes’ die
hij liep, alle kilometers die hij zwom en zwemt, zijn
bulderende lach, zijn dorst, zijn volle moppentrommel.
Alles groot, groter, grootst.
 
Over Marinus valt niks te vertellen dat u niet weet,
Marinus vertelde alles zelf wel en met genoegen. Hij
is een open boek, de verhalen komen compleet met
het hoe, wat, waar. Met de afstand, de temperatuur,
het bedrag, naam en toenaam. Hij deelde al voor het
‘delen’ via social media in de mode kwam. Hij heeft
geen geheimen. Tenminste…je weet het nooit zeker.
We denken wel dat hij dit een leuke dag vindt, dat hij
geniet, maar misschien zegt hij thuis wel tegen Lidy:
“Ach meisje, ik kon er niet onderuit toen ze het
vroegen, ik moest wel mee, maar ik heb er zo’n hekel
aan hè, op stap met die lui, kletsen, bier drinken…brr,
ik ben blij dat ik thuis aan de koffie zit en dat het er op
zit”.
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Maar alle gekheid op een stokje, wij danken Marinus
hartelijk voor alles wat hij voor ons deed. Al dat
kopwerk op de 7.5 kilometer alleen al. Maar hij was
er ook goed in om routes te beoordelen, te helpen
met het verplaatsen van het meubilair, nooit te
beroerd om iemand te halen of te brengen of welke
klus dan ook. Hartstikke bedankt en we hopen dat het
je goed gaat. Hou je haaks.
 
Namens DDWW Anne van Adrichem
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Door de Weekse Wandelingen
Na een drietal maanden moesten we vanwege de
coronamaatregelen, met name de 1,5 meter afstand,
weer stoppen, donderdag 25 november was onze
laatste donderdagmorgen wandeling van 2021.
 
De DDWW-commissie had enkele weken daarvoor
vergaderd en stelde vast dat de deelname redelijk
was, nog niet op het oude niveau maar het liep
letterlijk en figuurlijk goed. De startplaatsen voor het
eerste half jaar 2022 werden vastgesteld.
 
De deelname was in september aan de vijf gehouden
wandelingen 293 personen.
In oktober wandelden op vier ochtenden 218
personen mee. De laatste maand november, we
konden vier keer wandelen, kwamen in totaal 259
deelnemers opdagen. In totaal wandelden er in 2021
(slechts) 770 wandelaars mee.
 
De commissie DDWW zal als het weer kan zo snel
mogelijk weer starten met de donderdagochtendw
andelingen. Hou de persconferenties in de gaten.
 
Kijk verder regelmatig op de website www.wkdio.nl
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Afgelasten
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Afgelast, het lijkt zo eenvoudig.
Niets is echter minder waar.
 
Bij het organiseren van wat dan ook maar zie je vrolijke
beelden voor je. Je verheugt je samen met andere
organisatoren op iets waar je volledig achterstaat.
Uren, dagen, weken ben je er meer bezig, geef je je
zelf helemaal. Zo ook bij onze wandelsport. En dan….?
 
En dan opeens zijn er regen en onweersbuien in
aantocht, angstvallig zien we het aan, kunnen we
doorgaan? De afgelopen jaren hebben we om die
reden wandelevenementen moet afgelasten, voor
onze eigen veiligheid maar zeker ook voor de
deelnemers aan onze tochten.
Achteraf hoor je dan wel eens: Het had wel door
kunnen gaan, achteraf ja maar organisatoren
moeten vooraf beslissen. Diegene die het meeste
commentaar leveren hebben geen zitting in de
organisatie en dragen dus ook geen verantwoordelijkheid.
Achteraf wijzen ze met rechte vinger naar jou maar
niet met een gebogen vinger naar zichzelf, of zoals
een bekend spreekwoord zegt: De beste stuurlui staan
aan wal.
Hierboven heb ik het over weersomstandigheden, de
korte termijn. En dat hebben we steeds goed
ingeschat.
 
Wat nu aan de orde is, is van een geheel andere orde.
Het Covid-19 virus waart nu al sinds begin 2020 rond.

Als organisatoren hebben we daar geen enkele
invloed op, of juist wel. We houden ons aan de
geldende voorschriften of we het daar nu mee eens
zijn of niet, we hebben geen keuze. In 2020 was het
in die mate gemakkelijk, alle evenementen, zowel
binnen en buiten, werden landelijk afgelast. Nu is het
bijna eind 2021 en zie daar, we kunnen en willen zo
graag, maar het kan en mag vaak gewoon niet.
Het virus leek in ons land en de omringende landen
grotendeels onder controle, echter helaas.
Het steekt in allerlei geledingen de kop weer op. We
zijn genoodzaakt evenementen wederom af te
gelasten. Per evenement moet de beslissing
genomen worden wat we doen moeten, een niet
gewenste en haast onmogelijke beslising.
 
Neem buiten WKDIO om de Hengelose Revue, de
opening museum boerderij Wendezoele en binnen
WKDIO allerlei wandelevenementen, het afgelasten,
en dat al voor de 2e keer, van de Kennedymars. Hoe
zuur ook, maar persoonlijk eten we er weinig brood
minder om.
 
Anders is het bijvoorbeeld in de Horeca ……
enzovoort. Onze georganiseerde wandelvakanties
gaan niet door en daar zitten professionele krachten
achter die geen inkomsten hebben.

Laat ik persoonlijk niet klagen, ik voel me gezond en
hopelijk ook jullie die dit lezen en ook jullie naasten.
We laten ons er niet onder krijgen en blijven daar waar
mogelijk organiseren en hopelijk jullie ook. Ook in
deze tijd: kop op en doorgaan.
Ondanks alles: fijne feestdagen.
 
Afgelasten, duivels moeilijk!!!
 
En dat hoeven we in de toekomst hopelijk niet meer
te doen, ja toch?
 
Dirk en Gerrie Haan
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Tijdens de Algemene vergadering op dinsdag 26
oktober, zie hiervoor ook het korte verslag bij het artikel
‘van de bestuurstafel’, op bladzijde 4 van deze
uitgave. Deze vergadering werd gehouden in
zalencentrum ‘Het Bakkershuis’. De verslagen 2019 en
2020 van de secretaris en penningmeester werden
ongewijzigd vastgesteld.
 
Het bestuur nam afscheid van Thea Stortelder en
begroette Jenny de Pijper, daarnaast werden de
herbenoemingen uit 2020 van Dirk Haan en Johan
Ordelmans ook formeel door de vergadering
bekrachtigd. De herverkiezing van Hennie Klootwijk
en Hugo de Pijper voor een periode van 3 jaar werden
ook door de vergadering bekrachtigd. Bij de
commissie DDWW werd er afscheid genomen van
Marinus Kleinsman en Ria Timmer. Henriëtte Wegdam
en Elly ter Beeke namen afscheid van de Tombola. Al
deze personen werden door de voorzitter in de
bloemetjes gezet. In het kort vermelden we in deze
terugblik op de ALV de verdiensten van de personen
die afscheid nemen.
 
Afscheid van bestuurslid Thea Stortelder. 
In 2011 stelde het bestuur voor om te gaan zoeken
naar een 9e bestuurslid en het liefst een dame. Tevens
vroeg men toestemming als zich een kandidaat
meldde om deze al vast mee te laten lopen in het
bestuur. Na een oproep in onze Gängelproat meldde
Thea zich en op 16 april 2012 werd zijn in het bestuur
benoemd met als functie 2e penningmeester. In de
loop van het verenigingsjaar 2012 neemt ze ook zitting
in de commissie Kennedymars, zij beheerde de
financiën en Sponsoring
In 2013 werd de commissie Kennedymars opgeheven
en werd de Kennedymars verzelfstandigd. Thea werd
toen ook bestuurslid van de Stichting Kennedymars
Haaksbergen en bleef hier de functie financiën en
Sponsoring beheren.
In 2020 was ze als bestuurslid van DIO aftreedbaar en
niet herkiesbaar, ook nam ze afscheid als bestuurslid
van de Stichting Kennedymars Haaksbergen.
Bij de ALV van 26 oktober, ontving ze bloemen en een
cadeaubon. Zij bracht naar voren dat ze een leuke
tijd had gehad in de besturen en bleef zeker
wandelen en indien nodig wilde zij ook nog wel eens
als vrijwilliger meehelpen bij evenementen.

Algemene Leden vergadering (ALV) 26 oktober 2021:

 
Nieuw bestuurslid Jenny de Pijper, stelt zich voor.
Als nieuw commissielid van de Door De Weekse
Wandelingen (DDWD) en bestuurslid van de
Wandelkring DIO, wil ik mij graag aan u voorstellen.
Voor vele wandelaars bij DIO inmiddels al een bekend
gezicht.
Mijn naam is Jenny de Pijper, ik ben 65 jaar en de
echtgenote van Hugo. In 2016 zijn we verhuisd van
het Westen naar het Oosten van het land. Onze
dochter woonde toen al enkele jaren in het Oosten.
De omgeving sprak ons erg aan. Tot april van dit jaar
heb ik gewerkt bij de Rabobank. Sinds kort ben ik
gestopt met werken en heb daardoor meer tijd voor
wandelen en fietsen. In Twente is hier ruimschoots de
gelegenheid voor. Wat een ruimte en mooie natuur,
als Westerling blijft me dat verrassen.
 
Wandelen was al jaren een grote hobby, in vakanties
en weekenden. Ik ben gestart met de DDWD in januari
2020. Hugo is al een paar jaar actief bij DIO aan het
wandelen. Hierdoor was ik al bekend met DIO en heb
in 2020 al aan enkele activiteiten deelgenomen.
 
Na de gedwongen pauze van anderhalf jaar draai ik
sinds september 2021 mee als commissielid van de
DDWD. Ik ben gevraagd of ik belangstelling had om
toe te treden tot het bestuur. Hier heb ik niet lang over
na hoeven denken. Bij een vereniging met zoveel
enthousiaste wandelaars wil ik graag mijn bijdrage
leveren aan een goed functionerende vereniging.
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Afscheid Commissieleden:
Tijdens de ALV werd ook van een viertal
commissieleden afscheid genomen. Bij de DDWW
werd afscheid genomen van Ria Timmer en Marinus
Kleinsman.
 
Marinus was van 2014 tot 2021 begeleider/lid van de
commissie DDWW. In oktober 2021 nam de commissie
tijdens een fiets- en wandeltocht afscheid van hem.
Elders in dit blad een terugblik op deze middag.
 
Ria Timmer nam van diverse commissies afscheid, zij
was een veelzijdige vrijwilliger. Van 2005 tot 2019 was
ze lid van de Beheerscommisie. Van 2007 tot 2018 was
ze actief in de tombolagroep die de jaarlijkse loterij
verzorgde tijdens de Sint Nicolaasactie. Van 2009 tot
2020 was Ria ook op de donderdagmorgen inzetbaar
als lid van de commissie DDWW.
 
Ria en Marinus ontvingen uit handen van de voorzitter,
bloemen en een cadeaubon.

 
Tot slot werden Henriëtte Wegdam en Elly te Beeke in
de bloemen gezet, zij waren actief in de
tombolagroep. Dit jaar namen zij afscheid van de
tombolagroep. Henriëtte was van 2004 tot 2020 lid en
Elly werd in 2009 lid en nam ook in 2020 afscheid.
 
 

 
Hartelijk Dank
 
Hierbij willen wij het bestuur van DIO vriendelijk
bedanken voor de mooie bos bloemen en de
cadeaubon, die wij tijdens de ledenvergadering
mochten ontvangen bij ons afscheid van de
tombolacommissie. Wij hebben dit vele jaren met veel
plezier gedaan
 
Elly ter Beeke en Henriëtte Wegdam
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Benny ter Huurne
Koninklijke onderscheiden
 
Benny ter Huurne heeft een lange staat van dienst als
vrijwilliger. Onder meer de Buurser Revue,
wandelvereniging DIO, Oons Dörpke en de Buurtbus
kunnen altijd op hem rekenen. Afgelopen dinsdag –
op het 75-jarig verjaardagsfeest van DIO - verraste
burgemeester Rob Welten hem met een koninklijke
onderscheiding.
 
Benny ter Huurne (68) is wat je noemt een vrijwillige
duizendpoot die een hoop werk verzet om anderen
te laten genieten. En dat vindt hij heel gewoon.
Burgemeester Rob Welten deed dinsdagavond
uitvoerig uit de doeken waarom hij de titel Lid in de
Orde van Oranje Nassau verdient. “Onze
samenleving drijft op vrijwilligers als Benny ter Huurne.
Onmisbare schakels zijn het, vaak ’t liefst bezig op de
achtergrond. Het is echter goed om op z’n tijd
duidelijk waardering uit te spreken naar deze mensen.
Soms moet je het anderen gunnen dat ze jou in het
zonnetje willen zetten. Zoals vanavond”, sprak Welten.
 
 
Waardevol
Het begon allemaal in 1974 toen Benny zich aansloot
bij de Buurser Revue. Het revuegezelschap uit zijn
geboortedorp, steevast garant voor een plezierig
avondje uit, ligt hem na aan het hart. Als lid van de
technische ploeg speelt hij een belangrijke rol achter
de schermen. Ook bij Wandel Kring DIO is Benny sinds
1977 actief, en niet alleen als wandelliefhebber. Als
voorzitter van de commissie Wandelevenementen
levert hij een waardevolle bijdrage aan door DIO
georganiseerde tochten. Zo is hij nauw betrokken bij
het uitzetten van vele prachtige routes, vergunninga
anvragen bij de gemeente en het onderhouden van
goede contacten met natuurorganisaties en
landgoedeigenaren. En als technische man steekt hij
ook nog eens de handen uit de mouwen als DIO’s
clubhonk
’t Gängelhuuske onderhoud behoeft.
 
“Ach…”
Hij doet nog veel meer. Als voorzitter van Oons Dörpke
is hij een drijvende kracht achter het Buurser
dorpsblad. Of het nou gaat om redactie, drukwerk,
vouwen of verspreiden, alles pakt-ie aan. Omdat hij
het voor het saamhorigheidsgevoel in Buurse
belangrijk vindt dat jong én oud op de hoogte blijven
van het reilen en zeilen in hun dorp. En dan is Benny
ook nog chauffeur op de Buurtbus én collectant voor
het Prins Bernhard Cultuurfonds. Best veel.

“Ach”, zegt hij, terwijl hij zijn schouders ophaalt. “Dit
heeft me compleet verrast. Toen de burgemeester
met wat cryptische omschrijvingen een tipje van de
sluier oplichtte, ‘wandelen is alles laten lopen’ en
‘iemand die het stuur in handen neemt’, begon het
me te dagen. Ik ben écht aangedaan”, bekent hij.
Echtgenote Els staat vierkant achter zijn
vrijwilligersactiviteiten. “Anders zou het niet kunnen”,
beseft hij. “En nu? Gewoon doorgaan!”
 
 
Gemeentenieuws 28 oktober 2021

 
Buursenaar Benny ter Huurne (links), zojuist door Rob
Welten (rechts) benoemd tot Lid in de Orde van
Oranje Nassau.
Echtgenote Els (midden) deelt in het eerbetoon.

 
                          Tekst en foto: Betty Morsinkhof.
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Bedankje Benny ter Huurne
 
 
 
Bedankt.
 
 
Langs deze weg wil ik de organisaties, in het bijzonder WKDIO,
 bedanken die er aan hebben bijgedragen dat ik
 
op 26 oktober ben benoemd tot
 
Lid in de Orde van Oranje-Nassau.
 
Het geheel was voor mij een complete verrassing.
 
Een mooie blijk van waardering.
 
Verder wil ik iedereen bedanken voor de persoonlijke felicitaties.
 
 
Benny ter Huurne.

Het vlonderpad is weer hersteld
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Meer dan een jaar konden de wandelaars geen
gebruik maken van het vlonderpad door het
Haaksbergerveen. Er waren planken onherstelbaar
beschadigd.
 
Het vlonderpad is niet zomaar een wandelpad. Het is
een pad voor wandelaars, die willen genieten van de
uitgestrektheid van het hoogveengebied. Je kunt er
wandelen zonder natte voeten te krijgen.
Staatsbosbeheer wilde niet dat het vlonderpad zou
verdwijnen. De beheerder van het natuurgebied had
er ook voor kunnen kiezen dit vlonderpad niet te
vervangen. Dan was een groter rustgebied ontstaan
voor vogels en andere dieren. Maar Staatsbosbeheer
wil ook dat wandelliefhebbers hier kunnen genieten
van de natuurpracht.
Medio november is het vlonderpad officieel geopend.
Dankzij Kees-Jan Westra van Staatsbosbeheer,
Jochem van Herk van Tafelronde 127 Haaksbergen
en Maarten Jan Leppink van stichting Leppink-
Postuma en vele anderen kunnen wandelaars weer
wandelen dwars door dit hoogveengebied. (foto
rechts)

Even stil staan
  De stille dagen komen eraan  
  Tijd om even stil te staan  
  Overdenken en bezinnen  
  Afsluiten en opnieuw beginnen  
  Wat te doen met wensen of dromen  
  Dingen die jou zijn overkomen  
  Laat ze zijn en laat ze achter  
  De ergste worden zachter  
  De mooiste dingen  
  Krijgen een plaats in je hart  
  Maak ieder jaar een nieuwe start  
  Begin aan oude of nieuwe dromen  
  Laat het leven op je af komen  
  Onthaast, beleef en geniet  
  Meer dan dit leven heb je niet!  
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Midwinterhoornblazers
Midwinterhoornblazers zwijgen ook dit jaar niet in
de adventstijd.
 
Het weemoedige geluid van de midwinterhoorn klinkt
in ook dit jaar weer volop in Twente. Ook de
Hoksebargse Mirreweenterhoarnbloazers laten van
zich horen. Maar dat gebeurt opnieuw op
aangepaste wijze. “Het is ook dit jaar een rustig
seizoen zonder georganiseerde activiteiten. Wel gaan
we spontaan nog meerdere keren blazen”, zegt
woordvoerder Mark Ros van het midwinterhoorngezelschap
uit Haaksbergen.
 
De midwinterhoornblazers uit Haaksbergen stonden
de eerste advents zondag (28 november) bij de
Oostendorper Watermolen te blazen. Wandelaars
konden tot in de verre omtrek het klagende geluid
horen. “De eerste zondag van de advent begint
traditioneel het midwinterhoornseizoen. Dat duurt tot
Driekoningen op 6 januari”, zegt Ros. De Hoksebargse
Mirreweenterhoarnbloazers hebben het programma
aangepast. Slechts een enkele keer komen ze
gezamenlijk bij elkaar in de komende maand. “Voor
corona speelden we bijvoorbeeld bij basisscholen of
kerstborrels van bedrijven. Dat doen we dus niet dit
jaar. Ook vorig jaar gebeurde dat niet. Het is weer een
rustig seizoen”, zegt Ros. Toch willen ze niet zwijgen.
Midwinterhoornblazen hoort immers bij de adventstijd.
Ros zegt dat Hoksebargse bloazers regelmatig bij het
invallen van de duisternis het weemoedige geluid van
de midwinterhoorn laten weerklinken. “Er zijn
meerdere midwinterhoornblazers in Haaksbergen,
die doordeweeks blazen. Ik denk dat we ook nog wel
eens spontaan bij elkaar zullen komen. In het
Lankheet bijvoorbeeld. Op Driekoningen spelen we
op de markt in Haaksbergen.”

 
Geen grote Twentse Midwinterhoornwandeling in
Haaksbergen.
De Hoksebargse Mirreweenterhoarnbloazers moesten
samen met de Wandelkring DIO en het Arfgood
Buurse onlangs een domper incasseren. Deze
groepen waren tot november bezig met de
organisatie van de  jaarlijkse Twentse midwinterhoo
rnwandeling.  Het evenement zou zondag 19
december 2021 worden gehouden. De start- en
finishplek zou in Buurse zijn. “De Twentse
midwinterhoornwandeling is een groot wandelevenement.
Jaarlijks wordt het in een andere plaats gehouden.
De laatste keer was twee jaar geleden in Denekamp.
Haaksbergen was dus in 2020 aan de beurt maar toen
kon het niet doorgaan. We mochten de wandeling
daarom dit jaar organiseren, maar ook nu is het niet
mogelijk. Helaas voor ons is volgend jaar (2022)
Enschede aan de beurt. Wij zullen nu tien of elf jaar
moeten wachten voordat wij de wandelaars weer
kunnen ontvangen. Onze laatste keer was in 2007.
Daar deden toen 12.000 mensen aan mee. De
Twentse midwinterhoornwandeling trekt altijd duizenden
wandelaars uit het hele land”, weet Ros.
 
Jammer dat het weer niet gaat, maar de
midwinterhoorn zal ook dit jaar zeker overal te horen
zijn en niet alleen in Haaksbergen. Bij Beckum,
Boekelo en Oele zijn ook de Mirreweenterhoarnbloazers
te horen. Het geluid is soms kilometers ver te horen. In
kleine groepjes wordt met name ’s avonds geblazen.
Op afstand klinkt de midwinterhoorn het mooist. De
midwinterhoornblazers hopen dat de toehoorders
ook op afstand kunnen genieten. Op deze wijze kan
de traditie van ‘n oal’n roop toch in stand worden
gehouden.
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Samen sterker. Dat is het idee van coöperatief bankieren.

Ga naar rabobank.nl/klantenservice of bel: (053) 488 58 85.

Welke vraag u ook heeft; via internet of telefoon regelt u gemakkelijk zelf de

meeste bankzaken. Of dat nu gaat over het doorgeven van een verhuizing of

bijvoorbeeld het terugboeken van een automatische incasso.

Via internet en telefoon regelt u meer dan u denkt.

waar en wanneer 
het u uitkomt.

Een nieuwe pas
kunnen aanvragen

Indien onbestelbaar:  

Wandelkring DIO Haaksbergen, Molenstraat 56, 7481 GN Haaksbergen


